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Pan

Andrzej BUŁA

Marszałek Województwa Opolskiego

Za pośrednictwem

Przewodniczącego Sejmiku

Województwa Opolskiego

INTERPELACJA

W sprawie nielegalnych składowisk niebezpiecznych substancji w województwie opolskim 

Szanowny Panie Marszałku,

bardzo proszę o informację, jak obecnie wygląda sytuacja związana z ujawnieniem w województwie 
opolskim nielegalnych składowisk niebezpiecznych substancji (Brzeg -  ok. 100m3, Pogorzela -  ok. 
250m3, Gościęcin -  ok. 70m3, Namysłów, Olszanka).

Ze względu na niewłaściwe przechowywanie tych materiałów (zardzewiałe beczki, uszkodzone 
pojemniki) istnieje poważne niebezpieczeństwo skażenia wód gruntowych. Poza tym część 
chemikaliów to substancje łatwopalne i wybuchowe.

Bardzo proszę Pana Marszałka o odpowiedź na następujące pytania:

Jakie działania zostały podjęte przez służby Wojewody?

Czy składowiska zostały zabezpieczone?

Jakie są ustalenia prokuratury?

Skąd pochodzą odpady, czy są przywożone także z zagranicy?

Kto zapłaci za ich utylizację?

Z poważaniem


